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Vi som var vant til stadige oppslag i media har begynt å lure om det fortsatt er liv i det omstridte 
prosjektet som skal starte norgeshistoriens største kobbergruve og fylle avgangen i Repparfjorden.

Så endelig kommer det.  
25.10.2023 kan direktør Øystein Rushfeldt forkynne på iFinnmark.no at gruva skal i gang til neste 
år. Vi kaster oss spent over artikkelen for å finne ut hva som er nytt.

• Har Nussir ASA nå endelig fått den finansieringen man har søkt etter i minst 15 år? 
• Har Nussir fått en ny kjøper etter at tyske Aurubis trakk seg? 
• Har Nussir endelig bestemt seg for om prosessanlegget skal være på Markoppneset eller på 

Øyen? 
• Har Nussir fått kraftkonsesjon fra NVE? 
• Har Nussir levert mineralavfallsplan og fått denne godkjent? 
• Har Nussir levert oppdatert driftsplan? 
• Har Nussir fått avtale med reindrifta, eller bestemt seg for å kreve ekspropriasjon? 
• Har Nussir fått festerett på de områdene de skal bruke til gruva? 

Et positivt svar på noen av disse 8 spørsmålene kunne vært verdt et oppslag og fortelle at det 
virkelig går framover. Men oppslaget svarer ikke på noe av dette. Det forteller bare at Øystein 
Rushfeldt ennå ikke har gitt opp og at han stadig tror gruvearbeidet skal starte neste år, som han 
stort sett har trodd siden han startet i jobben i 2009.

Når ikke man kan bringe noe positivt svar på noen av spørsmålene over, blir konklusjonen at svaret 
på alle disse spørsmålene er nei.

Men stiller FD spørsmålet om hvor lang tid det kan ta å få slike positive svar? Spør de hva som er 
hindrene i dag? Nei, det eneste de er i nærheten av er mangelen på finansiering. Her får Rushfeldt 
uimotsagt skylde på koronaen og Ukraina-krigen.

Ingen har spurt om det virkelig er slik at hele kapitalmarkedet er lammet av disse fenomenene, eller 
om det kanskje er slik at mulige investorer tenker slik som Aurubis at det er risikabelt for et firmas 
gode navn å rykte å innlate seg med et firma som er berømt for å skulle dumpe mange millioner 
tonn avgangsmasse i en nasjonal laksefjord, og for å ha forhandlet med reindrifta i 15 år uten å 
oppnå annet enn at reinbeitedistriktet har varslet rettssak. Kan det tenkes at investorer ikke ønsker å 
bli part i ei ny Fosen-sak?

Disse spørsmålene stiller ikke iFinnmark. Derfor må vi stille dem. Vi ber derfor Nussir ASA v/ 
Øystein Rushfeldt å svare på dette i avisa og iFinnmark og andre media om å følge dette opp.
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